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Innkalt:  

Vibeke Nather-Aafarli 

Henrik Sivertsen 

Lisbeth Jørgensen 

Jeger Bjørnson 

Stian Plassen 

Marie H. Gjerde 

 

SAKSLISTE 

 

• 25/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Godkjent 

• 26/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Vedtak: Godkjent 

• 27/24 Dialogmøte med sportshundkomiteen 

Jeger ble forhindret i å delta. Vibeke tar kontakt med Grete Larsen for å høre om møtet. 

• 28/24 Årsmøte 2024 

Årsberetning er nesten ferdig. Er 4 innkomne saker, som ble gjennomgått. Valgkomiteen 

mangler å besette et verv, ellers er alt på plass.  

Vi snakket om muligheter for elektronisk stemmegivning og skal undersøke det nærmere. 

• 29/24 Hovedutstilling 2024 

Har mest sannsynlig fått tak i dommer nr 2. Fordelte arbeidsoppgaver frem mot utstillingen. 

• 30/24 Endrede helsekrav på yakutian laika 

Avlsrådet for yakutian laika ønsker strengere helsekrav for å stå på klubbens valpe- og 

hannhundliste.  

Pr i dag er det kun krav om kjent HD-status på rasen. Vi ønsker at denne gjøres om til 

minstekrav om HD: C for å stå på hannhundliste. For å stå på valpeliste ønsker vi at kravet 

skal være at kun én av foreldrene ha HD: C, den andre må være røngtet fri, A eller B. 

Rasens genpool er foreløpig såpass liten at vi ikke ser det som fornuftig å utelukke alle 

hunder med C fra avl, men det er viktig at det ikke avles for mye på disse. 

 



Vedtak: Godkjent 

 

• 31/24 Utsending av kløvmerker 

Lokalkontaktkoordinator foreslår, at kløvmerkene blir sendt ut til lokalkontaktene, så de kan 

deles ut etter endt kløvtest. Diplomene blir utsendt elektronisk, så kan deltagerne selv 

bestemme om de ønsker å skrive dem ut. Dette for å spare arbeid og penge. 

Vedtak: Godkjent 

• 32/24 Valper på SoMe 

Det er kommet inn sak med ønske om at valpebilder (hvor valpene tydelig kan se enda er 

hos oppdretter) ikke skal publiseres på SoMe. Andre valpebilder må gjerne deles. 

Begrunnelse: vi kan i noen tilfeller være med på å promotere kull som ikke følger avlsregler, 

eller hunder som ikke vil bli registret. For raseforvaltningen er dette svært viktig. Det er 

også vanskelig for SoMe ansvarlige å vite om disse kullene følger reglene for avl. 

Styret mener at dette er i kontrast til hva som ble diskutert under tillitsmannskonferansen - 

der ble vi vel enige om at i story kunne hva som helst av bilder og videoer publiseres - og 

om hunder/valper ikke møtte kravene for avl så hadde ikke dette noe å si. Ukritisk reklame 

for egne kull som ikke møter kravene kan vi selvfølgelig ikke ha, men å fjerne kennelnavn 

vil vel løse dette?  

Hvis tillitsvalgte i klubben mener at dette er veien å gå så kan vi godt endre dette når vi 

reviderer retningslinjene for KomKom innen utgangen av februar 2025. Men inntil da er det 

ingen som hindrer SoMe-ansvarlige i å være kritiske til hva som blir videre delt av 

valpekull. De må bare passe på, som styret uttrykte bekymring for, at valpene ikke helt 

forsvinner fra SoMe.  

  

• 33/24 Eventuelt 

Det kommer til å mangle 3 medlemmer i kommunikasjonskomiteen i løpet av våren. Vibeke 

lager et innlegg og sender til webmaster for deling på hjemmesiden og SoMe. 

Neste styremøte blir 21/4 kl. 20.00 
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